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Raadsplein besluitvormend (Statenzaal)  
Datum 04-10-2021 
Tijd 19:30 - 23:45 
Locatie Statenzaal Provinciehuis 
Voorzitter Peter Snijders 
Aanwezigen 
 
 
 
 
 
 
 
Afwezigen 

Sharareh Azimi Nobar, Ruben van de Belt, Evelina Bijleveld, Simone Boshove, 
Claudia van Bruggen, Sylvia Bruggenkamp, Schelto Bus, Jeroen Doornbos, Leo 
Elfers, Jolien Elshof-Rook, Brammert Geerling, Lennart Hartman, Selma Hoekstra, 
David Hof, Ron Klappe, Annemee van de Klundert, Margriet Leest, Sylvia  Lefèbre, 
Jan Nabers, Eildert Noorda, Mark Oldengarm, Mart Oude Egbrink, Sonja  Paauw, 
Guido Pasman, Patrick Pelman, Jacob Raap, Sylvana Rikkert, Anja Roelfs, Gerdien 
Rots, Jan Slijkhuis, Bert Sluijer, Arjan Spaans, Ruth Stoorvogel, Harold van 
Vilsteren , Johran Willegers en Patty Wolthof 
Wietse de Boer, Reinier Mulder en Ingrid van der Veer 
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Mededelingen 
Bericht van verhindering van mevrouw Van der Veer en de heren De Boer en Mulder. 
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Vaststelling agenda 
Verzoek om een spoeddebat over de handelwijze van het college inzake het (niet) 
instellen van een opkoopverbod voor beleggers per 1 januari 2022 van de fracties van 
SP, PvdA en SP wordt raadsbreed ingewilligd. Het spoeddebat wordt aan de agenda 
voor deze vergadering toegevoegd als laatste punt, voor de sluiting. De agenda wordt 
overigens ongewijzigd vastgesteld. Om de inspreker bij dit agendapunt tegemoet te 
komen wordt agendapunt 15 na afhandeling van de ingekomen stukken als eerste 
behandeld. 
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Bekrachtiging geheimhouding 
De raad stemt zonder stemming in met de voorgestelde bekrachtiging. 
 

4 
 

Mondelinge vragen te stellen door raadsleden 
Namens de fracties van D66 en GroenLinks stelt de heer Oldengarm vragen over de 
inzet van duurzame ontwikkelingsdoelen in Zwolle. 
Wethouder Schuttenbeld antwoordt dat er voor de nadere afweging geen plan van 
aanpak is opgesteld. Zij geeft aan dat momenteel wordt gewerkt aan het zichtbaar 
maken van de geboekte resultaten en wordt overwogen hoe deze breder zichtbaar 
kunnen worden gemaakt. Verder geeft zij aan dat nog in deze raadsperiode een 
nadere analyse van dit onderwerp aan de raad zal worden voorgelegd.  
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Ingekomen stukken 
Verzoek van de fracties van D66 en SP om agendering van de informatienota 
Aantrekkelijk en veilig verblijfs- en voetgangersgebied in het hart van de binnenstad 
van Zwolle (5B.6) voor een debatronde wordt omgezet in een algemeen 
agenderingsverzoek van het betreffende onderwerp voor een informatieronde en 
vervolgens raadsbreed ondersteund. De agendacommissie wordt verzocht het 
onderwerp te agenderen. 
 
Verzoek van de fracties van GroenLinks en D66 om agendering van de informatienota 
Ontwikkelingen jaarwisseling (5B.11) voor een informatieronde wordt gesteund door de 
fracties van ChristenUnie, PvdA en SP. Het verzoek heeft daarmee voldoende steun, 
de agendacommissie wordt verzocht de nota te agenderen voor de jaarwisseling. 
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Verzoek van de fracties van PvdA en SP om agendering van de informatienota 
Beantwoording artikel 45-vragen over hoogwaterproblematiek zomer 2021 in relatie tot 
Zwarte Waterzone(5C.5) voor een informatieronde wordt raadsbreed ondersteund, met 
van enkele fracties de nadrukkelijke wens deze nota te agenderen in combinatie met 
het Stedelijk Ontwikkelingsplan Zwarte Waterzone. Met inachtneming daarvan wordt de 
agendacommissie verzocht tot agendering over te gaan. 
De lijst van ingekomen stukken wordt vastgesteld, inclusief de voorgestelde wijze van 
afdoening, met in achtneming van de ingewilligde verzoeken tot agendering. 
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Vaststellen bestemmingsplan Buitengebied, Berkummerbroekweg 24/26 
Met algemene stemmen aangenomen. 
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Verordening interferentiegebieden bodemenergiesystemen 
Met algemene stemmen aangenomen. 
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Vaststelling Ruimtelijk Ontwikkelplan Handelshuys 
- Motie 8-1 ‘Maak de Bitterstraat mooi’ van de fracties van D66 en ChristenUnie 

wordt ingetrokken na reactie van collegezijde. 
- Motie 8-2 ‘Verwijzing naar Michaelkerk in ontwikkeling Handelshuys’ van de 

fracties van ChristenUnie en D66 wordt raadsbreed gesteund en daarmee 
aangenomen. 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
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Sociale activatie en herstel 
- Motie 9-1 ‘Monitoring sociale activatie en herstel’ van de fractie van de VVD 

wordt aangehouden na de toezegging van collegezijde dat conform de motie 
wordt gehandeld. 

De fractie van de SP stemt tegen het voorstel. De overige fracties stemmen voor. Het 
voorstel is aangenomen. 
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Verbeteragenda Quick Scan Lokale Democratie 
- Motie 10-1 ‘Bedrijvenstages voor wederzijds begrip’ van de fracties van VVD, 

ChristenUnie, Swollwacht, CDA en D66 krijgt steun van de fractie van 
GroenLinks. De fracties van PvdA en SP stemmen tegen. De motie is 
aangenomen. 

- Motie 10-2 ‘Huis aan huis essentieel voor communicatie’ van de fracties van 
VVD, Swollwacht, GroenLinks en CDA wordt aangehouden na reactie van 
collegezijde. 

 Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
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Voorsterpoort Oost: vervolg toekomstige eventvoorziening en aanbesteding 
- Motie 11-1 ‘Benut de bouw en exploitatie als leerervaring’ van de fracties van 

CDA en PvdA wordt raadsbreed gesteund. De motie is aangenomen. 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
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Programma Wonen en Zorg 
- Motie 12-1 ‘Zorgwoningen en zorg loskoppelen’ van de fractie van Swollwacht 

wordt aangehouden ten behoeve van een preadvies van het college. 
- Motie 12-2 ‘Overzicht zorgaanbieders vanuit verschillende wetten’ van de 

fracties van Swollwacht en VVD wordt raadsbreed gesteund. De motie is 
aangenomen. 
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Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
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Bestemmingsplan Zwolle, veegplan snippergroen 2021 
Met algemene stemmen aangenomen. 
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Rondweg Campus Windesheim 
Met algemene stemmen aangenomen. 
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Vaststellen bestemmingsplan Zwolle, parapluplan bouw- en cultuurhistorie 
Bij dit agendapunt wordt ingesproken door de heer Van Duinen. 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
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Moties Vreemd aan de orde van de dag 
- Motie 16-1 betreffende het niet voldoen van gemeentelijke websites aan 

wettelijke standaarden krijgt raadsbrede steun. De motie is aangenomen. 
 

17.A 
 

Spoeddebat over de handelswijze van het college inzake het (niet) instellen van 
een opkoopverbod voor beleggers per 1 januari 2022. 
Het spoeddebat is aangevraagd door de fracties van SP, PvdA en CDA. 
In het debat doet wethouder Anker de toezegging dat het college op zeer korte termijn 
een dilemmanotitie over de mogelijke instelling van het opkoopverbod aan de raad zal 
sturen. Hij geeft aan dat zijn inzet is deze notitie volgende week in het college te 
bespreken en daarna aan de raad te sturen. Hij voegt toe dat als dit niet lukt, hij de 
raad daarover zal informeren. 
  

17.B 
 

Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 23.45 uur. 

 


